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Abstract (en)
[origin: WO8807964A1] In twin-chamber compressed gas packs, the collar (21) of a diaphragm (20) which invaginates during motion in the container
is secured with its opening region in a fold or in the upper part of the container, in order to provide the required sealing between product chamber
and working fluid chamber. The disadvantage of packs of this type is that the use of multipart containers is mandatory and/or that a support
ring incorporated in the diaphragm produces a frictional force which may be large enough to prevent ejection of the feed material because of an
insufficient pressure differential between the chambers. These drawbacks are overcome by securing the entire region of the collar (21) to the internal
wall of the casing (10).

Abstract (fr)
Le col (21) d'un soufflet (20) se retournant a l'intérieur du récipient pendant le mouvement est fixé par sa partie ouverte dans un pli ou dans la partie
supérieure du récipient pour pouvoir garantir une étanchéité suffisante entre la chambre contenant le gaz propulseur et la chambre contenant le
produit. De telles garnitures obligent a utiliser des récipients en plusieurs parties et/ou une bague d'appui disposée dans le soufflet et qui exerce
un frottement tel que la pression différentielle entre les deux chambres reste maintenue. En fixant le col (21) sur toute la périphérie de la surface
intérieure du récipient, on peut éviter ces désavantages.
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